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Protokół Nr ORN.0012.4.7.2019 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 10 grudnia 2019 r. 
 

 

Na stan 11 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 11 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzenie rozpoczął Przewodniczący Komisji – Mariusz Miłun. 

 

Protokołowała pracownik obsługi biurowej Urzędu Miejskiego w Olecku – Karolina 

Cichocka. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska, 

 Prezes Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Olecku – Marcin Małecki, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodniczący Komisji – Mariusz Miłun 

powitał przybyłych na posiedzenie i przedstawił następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Kontynuacja analizy dodatkowych wniosków Komisji, które pojawiły się w trakcie 

Analizy Kosztów Wytwarzania Energii Cieplnej w PEC w Olecku. 

2. Sprawy wniesione. 

3. Wnioski Komisji. 

 

Uwag do porządku posiedzenia Komisji nie zgłaszano.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 
 

Do punktu 1 –  Kontynuacja analizy dodatkowych wniosków Komisji, które pojawiły się 

w trakcie Analizy Kosztów Wytwarzania Energii Cieplnej w PEC w Olecku. 

 

Przewodniczący Komisji – Mariusz Miłun 

odczytał odpowiedź od byłego Prezesa PEC-u z której wynika, że prawdopodobny brak 

roszczeniowej kostki brukowej jest umiejscowiony w innym miejscu, a mianowicie jest to 

wjazd do kotłowni, a wymiana pieca była spowodowana drastycznym wzrostem cen oleju 

opałowego i podjęto decyzję o wymianie kotła CO na kocioł opalany Eko-groszkiem. 

Zwrócił się o wystosowanie prośby do Prezesa PEC- u o zmierzenie zarówno placu jak  

i wjazdu przy kotłowni na ulicy Składowej celem upewnienia się co do wskazanego przez 

wykonawcę i byłego Prezesa PEC-u  metrażu zużytej przy pracach kostki brukowej.  

 

Komisja podjęła dyskusję w tym temacie. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono.     

                                              

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 
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Komisja podjęła dyskusję na temat planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

 

Komisja przez aklamację przyjęła poniższe tematy planu pracy na miesiąc: 

 styczeń 2020 r.: Kontrola Wydziału Finansowego i kadry Urzędu Miejskiego  

w Olecku, w tym: 

 - zakres czynności, 

 - dodatki specjalne ( 15 lipiec 2019 – 15n listopad 2019 ), 

 - sprawdzanie doświadczenia zawodowego Skarbnika Gminy, 

 - kontrola dokumentacji konkursowej na stanowisko Skarbnika Gminy. 

 luty (z kontynuacją w marcu) 2020 r.: analiza audytów zleconych przez Burmistrza 

Olecka w spółkach gminnych (PEC, TBS, PGK, PWiK). 

 maj 2020 r.: Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 rok. 

 wrzesień 2020 r.: Analiza inwestycji Zagospodarowanie plaży gminnej „Szyjka”  

w Olecku. 

 

Na tym punkt zakończono.     

 

Do punktu 3 – Wnioski Komisji. 

 

Komisja zgłosiła wniosek: 

- aby Burmistrz Olecka przygotował na posiedzenie komisji rewizyjnej, wnioski  

z przeprowadzonych audytów w spółkach Gminnych – na miesiąc luty, 

- o zwiększenie oświetlenia na przejściach w Olecku. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

Protokołowała 

Karolina Cichocka 

Przewodniczący Komisji 

Mariusz Miłun 

 

 

 


